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Abstract (en)
[origin: US4592406A] In an apparatus for the compaction of foundry sand by the impact of pressurized gas on the foundry sand as filled into a
flask over a pattern plate with a pattern therein, a specially designed diaphragm is used to get an even and constant hardness of the mold in every
horizontal plane thereof and/or to put an end to the formation of shear cracks in the mold between different parts of the volume of the sand. This
diaphragm is placed over the so far uncompacted surface of the foundry sand and it has a permeability to gas varying with the height of the sand to
be compacted so that such permeability is less in the parts with high and/or plateau-like pattern contours than in parts where there is no pattern on
the pattern plate.

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum Verdichten von Gießereiformsand durch schlagartige Einwirkung von Gasdruck auf den in einem Formkasten über
einer Modellplatte mit Modell aufgeschütteten Formsand ist zur Erlangung einer gleichmäßigen Formhärte in jeder Horizontalebene und/oder zur
Vermeidung von Scherrissen in der Form zwischen benachbarten Formsandvolumina oberhalb der unverdichteten Formsand-Oberfläche eine
Schicht (10) angeordnet, die eine an die Höhe des zu verdichtenden Formsandes (11) angepaßte Gasdurchlässigkeit aufweist derart, daß diese
Gasdurchlässigkeit im Bereich (13) hoher und/oder plateauartiger Modellkonturen geringer ist als im modellfreien Bereich (12) der Modellplatte.
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